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Évát. A kitüntetést az Ericsson 
Magyarország 1999-ben alapította 
azzal a céllal, hogy hozzájáruljon 
a magyar természettudományos 
alapképzés magas színvonalának 
fenntar tásához ,  i l l e tve 
emeléséhez. A díjat, olyan 
matematikát és/vagy fizikát 
oktató pedagógusoknak ítélik 
oda, akik elismerten sokat tesznek 
tantárgyuk megszerettetéséért 
és a tehetséggondozásért. 
Két esztendeje Dr. Piláth 
Károly kerületi tanár, fizikus, 
önkormányzati képviselő 
részesült az elismerésben, most 
ismét rákosmenti pedagógusra 
esett a választás. Ferenczi Éva 12 
éve tanít a Balassi gimnáziumban. 
Pályafutása alatt nem ez volt 
az első kitüntetése. 1988-ban 
miniszteri dicséretet, 2004-ben 
Beke Manó-díjat kapott.
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rszágos rekordot 
döntöttek meg január 
16-án a Békésy György 
Szakközépiskolában.  
A tanulók két napon 

át, 32 órán át matekoztak. 
Az eddigi csúcstartó a Szent 
István Egyetem volt 30 órával, 
amit most 2 órával sikerült 
megfejelni. A rekord bejegyzése 
közel 100 ezer forint volt, amelyet 
szponzorok és a gyerekek 
segítettek összeadni. A szervező 

és	 lebonyolító	 Sőrés	 Ágnes,	
a postaforgalmi és távközlési 
középiskola matematika tanára 
volt, aki egyúttal egyéni csúcsot is 
felállított. Korábban ugyanis nem 
volt példa arra, hogy egy oktató 
32 órán át, megállás nélkül tanítsa 
a diákokat. Meglepő módon a 
maratoni hosszúságú tanóra 
meglehetősen jó hangulatban 
telt. A feladatokat a diákok és a 
pedagógus együtt állították össze. 
A nehéz példákat szombaton 

oldották meg, a könnyebbeket 
pedig vasárnapra hagyták. Szünet 
nem volt, 8 óránként maximum 
15 perc pihenőre volt lehetőség. A 
rekord felállítására 33 vállalkozó 
szellemű diák jelentkezett, 
közülük 30-nak sikerült 
vasárnap 19 órakor befejeznie az 
órát. A nem kis teljesítményért 
valamennyien ötöst kapnak a 
tantárgyból.
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e g k apt á k  a 
gyerekek a félévi 
értesítőt
A múlt héten 
osztották ki az 

oktatási intézményekben a 
félévi értékeléseket. Ez még 
nem bizonyítvány, csupán azt 
jelzi, hol állnak a tanulók, mely 
tantárgyakból kell erősíteni és 
melyek azok, amelyekből már 
eddig is jók az eredmények. A 
felső tagozatosok a megszokott 
jegy-alapú osztályzási rendszerrel, 
az alsó tagozatosok azonban 
írásos értékelésben kapták meg 
félévi eredményeiket. Bella 
Tibor,	a	Gregor	József	Általános	
Iskola igazgatója, egyben a 
Közoktatási Szakértők Országos 
Szervezetének elnöke lapunknak 
elmondta, a 2010/2011-es tanév 
első féléve volt az utolsó alkalom, 
amikor a sok vitát kiváltott, írásos 
értékelési módszert használták, a 
tanév végén visszatér a jegyekkel 
történő osztályozás. Az igazgató, 
közoktatási szakértő véleménye 
szerint a legjobb osztályzási 
rendszer a két módszer együttese, 
ami igazság szerint mindig is 
teljesült. A pedagógusok ugyanis 
minden esetben elmondták a 
szülőknek és a diákoknak is, hogy 
az adott jegy mit takar. Fontos, 
hogy ez év végétől újra évet kell 
ismételniük azoknak az alsó 
tagozatos tanulóknak, akik nem 
tudtak megfelelően teljesíteni 
és lemaradtak társaiktól. Az 
első osztályosok esetében 

ez úgy valósul meg, hogy a 
gyengébben teljesítő gyermeket 
szakértő véleménye alapján 
az év megismétlésére kérik. 
Ebben az esetben a kisgyerek 
nem kap bizonyítványt, és az 
első évet ún. előkészítő évnek 
tekintik. Később ez nem számít 
bele a tanulmányokba, nincs 
következménye, nem alakul ki a 
beskatulyázás.
Folynak a középiskolai felvételik
Országszerte január 22-
én, szombaton tartották a 
középiskolai központi írásbeli 
felvételiket a nyolcadik 
osztályosoknak. A diákoknak 
matematikából és magyarból 
kellett megmutatni tudásukat. 
Rákosmentén egyedül a Kőrösi 
Csoma	Sándor	Általános	Iskola	
és Gimnáziumban tartottak 
központi felvételit. Amint azt Dr. 
Hicz János igazgatótól megtudtuk, 
az idei évben az eddigi legnagyobb 
létszámban írták meg a 
felméréseket a gyerekek. Összesen 
354-en jelentkeztek. Zömében a 
kerületből, de sokan érkeztek 
a környező agglomerációból 
is. A központi felvételi azért is 
ilyen népszerű, illetve fontos, 
mert egyes középiskolákban és 
gimnáziumokban, ahol sokszoros 
a túljelentkezés, csak a központi 
eredmények alapján veszik fel 
a gyerekeket. A jó középiskola 
megválasztása pedig fontos 
a későbbi egyetemi, főiskolai 
tanulmányok miatt. 
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Ferenczi Éva kapta az Ericsson-díjat

Maratoni MatekóraZajlik az élet 
az iskolapadban


